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17. 6. 2023

Scott Ritter: Putin udělal něco, o čem Biden ani žádný
jiný americký prezident ani nesní

pokec24.cz/politika/scott-ritter-putin-udelal-neco-o-cem-biden-ani-zadny-jiny-americky-prezident-ani-nesni

politika
Poté, co uspořádal konferenci s ruskými vojenskými zpravodaji,
Vladimir Putin udělal jednu z nejodvážnějších věcí, kterou může
vůdce ve válečných dobách udělat – upřímně odpověděl na otázky
kritiků, řekl bývalý zpravodajský důstojník americké námořní pěchoty
Scott Ritter v rozhovoru pro Judging Freedom YouTube. 

Setkání ruského vůdce s vojenskými zpravodaji se uskutečnilo 13.
června.

Podle Rittera je téměř nemožné si představit, že by si Joe Biden
nebo jakýkoli jiný americký prezident mohli něco takového dovolit.

Jak poznamenal Ritter, Putin se ukázal jako skutečný vůdce, když
odpovídal na otázky vojenských korespondentů klidně a
sebevědomě.

https://www.pokec24.cz/politika/scott-ritter-putin-udelal-neco-o-cem-biden-ani-zadny-jiny-americky-prezident-ani-nesni/
https://www.pokec24.cz/wp-content/uploads/2022/10/scott-ritter.jpg
https://www.pokec24.cz/category/politika/
https://www.youtube.com/watch?v=wd-Sp6cFnls
https://russian.rt.com/russia/news/1161486-putin-zakon-mobilizovannye
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SCOTT RITTER, bývalý zpravodajský důstojník americké
námořní pěchoty: 

…Ale na této tiskové konferenci byla jedna zajímavá věc: sešli se na
ní vojenští korespondenti, z nichž mnozí píší do blogů na Telegramu
a na jiných platformách, a přitom aktivně kritizují jak ruské ozbrojené
síly, tak Vladimira Putina. Jinými slovy, Vladimir Putin udělal jednu z
nejodvážnějších věcí, kterou může vůdce země udělat v době války:
shromáždil všechny tyto kriticky naladěné lidi v jedné místnosti,
posadil se s nimi a tři hodiny odpovídal na jejich otázky! Zkuste si
představit, jak totéž dělá Biden – a vlastně jakýkoli americký
prezident.

Na tři hodiny shromáždil své nejtvrdší kritiky – lidi, kteří říkali věci, že
některým z nich hrozí zatčení za jejich výroky o ruských ozbrojených
silách, přiblížili se k porušení zákona. 

A tito kritici – i když ne všichni, kteří se shromáždili k nim patřili –
jsou tam, na místě, pracují v první linii, nejsou to idioti, nesedí v týlu
a nevymýšlí si všechno. Jsou tam na frontě, vidí různé věci na
vlastní oči, vidí, jak jejich kamarádi umírají, jak umírají lidé, a mají
otázky. 

Takže položili tyto otázky a ruský prezident na ně bez mrknutí
odpovídal, ani jednou neuhnul. O Vladimiru Putinovi si můžete
myslet, co chcete, ale tomu se říká vedení.

Datum vysílání 15. června 2023.

Slova Scotta Rittera doplním o názory dvou vojenských
korespondentů, kteří se schůzky účastnili.

Prezident je informován lépe než my

Podle rozhodnutí týmu jsem byl koordinátorem, ale nebylo
potřeba. Předem jsme si domluvili pořadí kdo bude klást své otázky,
a bylo to. Pravda, prezident v odpovědi na mé čtyři otázky
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poznamenal, že jsem „přičichl k ukrajinské nesvobodě a uzurpuji si
agendu“. Souhlasil jsem, ale otázky jsem položil.

Prezident podal zajímavý rozpis ekonomiky války Západu proti
Rusku. Je to poprvé, je to velmi důležité a bylo to podrobně
popsáno. 

Kolektiv byl velký, přihlásilo se 18 lidí. Otevřená část trvala asi tři
hodiny. Uzavřená – něco málo přes 30 minut. Témata nikdo
nevnucoval, naopak jsme kladli otázky, které nám kladou v zákopech
a v týlu.

Uzavřená část rozhovoru byla věnována problémům válčících
jednotek. 

Prezident si v první i ve druhé části hodně poznamenával do sešitu a
několikrát poznamenal:

 — „Páni, o tom jsem nevěděl“ … –
 — „Tohle slyším poprvé ” …

 — “Ještě dnes zavolám na ministerstvo obrany a prodiskutuji to s
nimi” …

Jen jednou Prezident řekl rozhodně «ne», když jeden z nás požádal
o srovnání hotovostních plateb pro všechny regiony stejně. Putin
odpověděl:

„Jsme Rusko, ne Ukrajina, jsme stát, ne režim, a neironizuji ani
nežertuji. Existuje zákon, to jsou dobrovolné platby každého regionu
pro jeho mobilizované, nemáme právo něco nařizovat”.

t.me/Sladkov_plus/7958

Prezident je informován lépe než my

Jurij Podoljaka, novinář:

Na schůzce s prezidentem jste položil otázku ohledně vojenských
vynálezů, které se kvůli byrokracii jen stěží dostávají do první linie.

https://t.me/Sladkov_plus/7958
https://t.me/yurasumy
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Podařilo se mi nejen předat problém – o hodinu později mě
kontaktovala Kancelář pro záležitosti prezidenta a požádala o
seznam. Jedná se o několik desítek vynálezů.

V uzavřené části se probíraly záležitosti s důvěrnými informacemi,
které by mohly pomoci nepříteli. 

Mohu potvrdit, že prezident odpověděl na všechny otázky,
žádná zakázaná témata tam nebyla. 

Je vidět, že si je všeho vědom, naslouchá všem úhlům pohledu,
opravdu to prožívá. Setkání dopadlo dobře – je zajímavé, že nás
nenapadlo, že půjde o přímý přenos.

Rád bych upozornil na prezidentova slova, že informační fronta je
nejdůležitější z front a vítězství na ní je nesmírně důležité.

Nemělo smysl diskutovat o padělcích nebo analyzovat situaci na
frontách: prezident je informován lépe než my, věřte mi.

t.me/OstashkoNews/77468

Watch Video At: https://youtu.be/wd-Sp6cFnls

https://t.me/OstashkoNews/77468
https://youtu.be/wd-Sp6cFnls
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